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  PROTOKÓŁ Nr 4/25 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie 

z dnia 18.03.2025 r. 

 

 

 

 

 W dniu 18.03.2025 r. w Urzędzie Miejskim w Koronowie odbyło się kolejne 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej RM w Koronowie, które otworzyła przewodnicząca Komisji, 

radna Ewa Szymańska. Na podstawie listy obecności (zał. nr 1) stwierdziła kworum 

pozwalające podejmować prawomocne decyzje i przedstawiła porządek posiedzenia Komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Kontrola dotacji udzielonych z budżetu Gminy Koronowo klubom sportowym, 

ochotniczym strażom pożarnym za II półrocze 2024 r. 

3. Kontrola Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie w zakresie 

wydatków i dochodów oraz zatrudnienia za 2024 r. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

 

Ad. 2. 

 

 Na posiedzeniu Komisja Rewizyjna dokonał kontroli dotacji udzielonych z budżetu 

gminy Koronowo klubom sportowym działającym na terenie Gminy oraz ochotniczym 

strażom pożarnym za II półrocze 2024 r. Tematykę dotyczącą klubów sportowych 

przedstawiły panie z Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji UM Koronowo – 

Brygida Berkowicz-Wyrzykowska i Marta Maćkowska. Dotacje udzielone strażom 

zaprezentował p. Norbert Kulczyk reprezentujący Stanowisko ds. Gminnej Ochrony 

Przeciwpożarowej UM w Koronowie.  

Przebieg kontroli stanowi Protokół pokontrolny nr 1 (zał. nr 2). 

 

Ad. 3. 

 

 Kontrola Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie obejmowała 

wydatki i dochody oraz zatrudnienie w 2024 r. Podczas kontroli M-GOSiR Koronowo 

reprezentował dyrektor placówki p. Piotr Kazimierski, który omówił i udokumentował 

kontrolowane zagadnienia w dużej mierze skupiając się na czterech wielkich zadaniach, na 

które wydatkowano największe kwoty. 

Szczegóły kontroli znajdują się w Protokole pokontrolnym nr 2 (zał. nr 3). 

 

Ad. 4. 

 

 Pani E. Szymańska odczytała pismo p. Rafała Wąsowicza skierowane do Rady 

Miejskiej w Koronowie w sprawie budowy linii kolejowej z Koronowa do Stronna  

i modernizacji linii kolejowej nr 241 Koronowo – Gostycyn – Tuchola oraz przedstawiła 

pismo radnego Tomasza Piaseckiego w tej samej sprawie (zał. nr 4). 

 

 



 

 

Ad. 5.  

 

 W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia p. Przewodnicząca zamknęła 

posiedzenie Komisji. 

 

 

 

 

 

 

Członkowie Komisji: 

• Ewa Szymańska    /-/ Ewa Szymańska 

 

• Elżbieta Mojzesowicz   /-/ Elżbieta Mojzesowicz 

 

• Ewa Semrau     /-/ Ewa Semrau 

 

• Mirosława Holka    /-/ Mirosława Holka 

 

• Krzysztof Gradek    /-/ Krzysztof Gradek 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła 

Ewa Semrau 

sekretarz Komisji  


